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ZAPISNIK 

sa 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Novigrad održane    28.012021. u 

prostoriji vijećnice općine Novigrad  s  početkom u 18:00 sati 

 

Prisutni članovi vijeća: Antonio Sinovčić, Blaženka Zubčić, Krešimir Pedić, Nenad 

Baraba, Stojan Viduka ,Slobodan Jergan ,Martina Viduka, ,  Ante Kokić , Ivan Bakić , Ive  

Blašković i Patricia Pilipović    

Odsutni članovi vijeća:    

Prisutni: Načelnik Joso Klapan, Mirjana Zubčić  ( zapisničar ) 

 

Predsjednik utvrđuje kvorum i otvara 36. sjednicu općinskog Vijeća Općine Novigrad i 

daje dnevni red na glasovanje. Nakon glasovanja jednoglasno se  prihvaća slijedeći   

                                                                                           

DNEVNI RED 

 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 35. sjednice Općinskog vijeća 
2. Odluku o davanju  suglasnosti za kratkoročni revolving kredit  
3. Imenovanje  ravnatelja/ice  Knjižnice i čitaonice Novigrad – donošenje Odluke  
4. Odluka o provođenju postupka  provedbe DDD  mjera u 2021. godini  

5. Obrada pristiglih zahtjeva i dopisa 
6. Razno  

 

AD 1. 

Predsjednik je zapisnik sa 35.  sjednice  općinskog vijeća stavio na glasovanje .Nakon 

kraće rasprave  dizanjem ruku objavljuje da je  zapisnik sa 35. sjednice općinskog vijeća    

usvojen  sa 10 glasova za  i 1 suzdržanim . 

 

AD 2.  
Odluka o davanju suglasnosti za kratkoročni revolving  kredit u iznosu od 4.000.000,00 kn .  
Načelnik je upoznao  vijećnike sa projektima koji će se  financirati iz kredita. To su projekti koji se 
financiraju iz sredstava Europske unije.    
 

Nakon kratke rasprave,  dizanjem ruku jednoglasno je donesena 

 

Odluka  

O davanju suglasnosti  za kratkoročni  revolving kreditu  od 4.000.000,00 kn  

 

Koja se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

AD 3. Imenovanje  ravnatelja/ice  Knjižnice i čitaonice Novigrad-  Načelnik je upoznao vijećnike 

da su po ponovljenom natječaju pristigle dvije zamolbe i  to Ane Oštrić i Ane Vlatković . Niti jedna 

kandidatkinja ne  ispunjava uvjete propisane točkom  I. ponovljenog natječaja. Ani  Oštrić 

nedostaje radno iskustvo od najmanje 5 godina rada u Knjižnici uz napomenu da joj nedostaje 3 

mjeseca i ima položen knjižničarski ispit . Ostale uvjete  zadovoljava. Kandidatkinja Ana Vlatković 

ne zadovoljava uvjet radnog iskustva jer ga ima 1 godinu i  2 mjeseca i nema položen stručni 

knjižničarski ispit . Po pitanju stručnosti neosporno  je da je Ana Oštrić stručniji kandidat.  

Nakon toga prepusti je riječ predsjedniku općinskog vijeća koji je pozvao vijećnike da se očituju o 

kandidatima jer su svi dobili njihove životopise  i program rada. 

Vijećnik   Stojan Viduka dao je prijedlog da se očituju vijećnici iz Novigrada jer su obje 

kandidatkinje iz Novigrada . 

Javio se vijećnik  Ive Blašković koji je podsjetio  da  je  Mjesni odbor dao podršku  Ani Vlatković  i 

da je njegov prijedlog da to bude Ana Vlatković. Predsjednik je pozvao  vijećnika Ivicu Bakić  da se 

očituju  ali je on izjavio da će biti suzdržan  i od rasprave i od glasovanja. Riječ je preuzeo 

predsjednik općinskog vijeća i istaknuo da su na sjednici Mjesnog odbora Novigrad 3 člana bili za 

kandidatkinju Anu Vlatković , 2 člana za kandidatkinju Anu Oštrić , te sa 1 suzdržanim članom , te 
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predložio da se imenuje Ana Vlatković za ravnateljicu  Knjižnice i čitaonice Novigrad. Nakon toga 

pristupilo  se glasovanju i deset vijećnika  je glasovalo za Anu Vlatković , a niti jedan za Anu Oštrić 

i jedan je suzdržan.  

 

 

Odluka 

O  izboru /imenovanje Ane  Vlatković za ravnateljicu Knjižnice  čitaonice  

Novigrad 

Koja se prilažu ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

AD 4.  

Odluka o provođenju  postupka provedbe DDD za 2021.godinu- u 2021.godini predviđena 

su 2 deratizacije i 2  

 

 dezinsekcija, te će se sukladno tome  zatražiti i ponude. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donesena 

 

Odluka 

O početku postupka jednostavne nabave za DDD u 2021.godini 

 

Koje se prilažu ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

AD 5. 

5.1.Donošenje odluke o visini iznosa naknade po vijećniku u općinskom vijeću- Zbog 

usklađenja  sa  Zakonom o financiranju političkih  aktivnosti, izborne promidžbe i 

referendum ( NN  29/19 i 98/19) daje se  prijedlog  o raspoređivanju  sredstava za  

redovito financiranje  političkih stranaka I nezavisnih vijećnika . Nakon kraće rasprave  

dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

O raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih aktivnosti  

stranaka  i nezavisnih vijećnika u iznosu od 1.000,00 kn po vijećniku  

 

Koje se prilažu ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

5.2. Zamolba  Zorana Batura – načelnik je  pročitao mišljenje    Mjesnog odbora Pridraga  

o navedenom predmetu koji smatraju da bi općinsko vijeće trebalo donijeti Odluku . 

Nakon kraće rasprave  dizanjem ruku jednoglasno je donesen zaključak da  navedena 

čestica i dalje ostane u općinskom vlasništvu.  

 

5.3.Zamolba Zorana Ivković  za financijsku pomoć  za roditelje pok. Bože  Batura . 

Vijećnik Stojan Viduka dao je prijedlog da se navedene uputi na korištenje programa 

Doma  Zemunik kako bi im se sufinancirao topli obrok.  

Prijedlog je jednoglasno usvojen.  

 

5.4.Načelnik je upoznao vijećnike da je  završen postupak nabave sadnog materijala za 

2021 godinu. 
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AD 6. 

6.1. Vijećnik Slobodan  Jergan – zamolio je   Načelnika ukoliko je moguće da dobije na 

uvid dokumentaciju za cestu  Pećarevac -Grabar. Načelnik je uvažio molbu te će 

pripremiti  navednu dokumentaciju.  

 

6.2. Vijećnik Ivan Bakić postavio je pitanje ima li Načelnik saznanja o poduzetim 

radnjama sa ishođenje dokumentacije   za  hotelom  Slavijatransa . 

Načelnik je odgovorio da je predan zahtjev vlasnika za ishođenje građevinske dozvole   

da je u tijeku prikupljanje javno-pravnih uvjeta .  

 

6.3. Načelnik je obavijestio vijećnike da su započeli radovi na  izgradnj ceste od   Centra 

do Ćuskijaša, investitor  je Županijska uprava za ceste Zadarske Županije , a Općina će 

financirati  izgradnju nogostupa.  

Za riječ se javio  vijećnik  Stojan Viduka sa pitanjem izgradnje nogostupa od rotora do 

Klapana. Načelnik je odgovorio da se prate natječaji te da će se I to prijaviti.  

 

 Kako se više nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK zaključuje sjednicu u 19:05 sati.  

 

Klasa: 021-05/21-01/01 

Ur.broj:2198/08-01-21-1 

Novigrad, 28.01. 2021.  

 

ZAPISNIČAR:       PREDSJEDNIK 

Mirjana Zubčić        Antonio Sinovčić  

 

 

 

 

 


